
Tirsdag 6/6 2023

Referat Bestyrelsesmøde

Tilstedeværende:
- Line og Lisette

Valg af ordstyrer:
- Lisette

Godkendelse af referat og dagsorden:
- Ja

Bestyrelsens fremtid
- Lisette overtager Nikitas opgaver og er fremadrettet kasserer og skribent

Repræsentantskabsmøde 23/5:
- Lisette er fremadrettet repræsentantskabsmedlem
- Line og Lisette deltog
- Ny betaling af husleje fra 1. juli (PBS skal tilmeldes på ny
- ØB flytter i nye lokaler, Katrinebjerg 107, i efteråret
- Anklagemyndigheden er ikke kommet videre med sagen (ingen slutdato)
- Ny bestyrelse fra 1. januar (projektet bliver igangsat efter sommerferien)
- Underskud på 6 mio.
- Håndværkerafdelingen er nedlagt, dette er bl.a. med til det store underskud

Møde med Ungetilbuddet 8/6:
(Tilføjet den 8/6)

- Line, Nikita og Lisette deltog - Samt Anne og Line fra Ungetilbuddet
- Der kommer et nyt nøglesystem, hvor pædagogerne, afdelingsbestyrelsen samt

Ungetilbuddets beboere får en nøgle/chip - udsigten til dette er pt. ukendt
- Dørene ville stå åben de tidspunkter Ungetilbuddet benytter fælleshuset
- Elektronisk bookingsystem findes ikke nødvendigt på nuværende tidspunkt
- Åbningstiderne er faste
- Fælleshuset må gerne bruges af alle beboer mens Ungetilbuddet er der
- Ungetilbuddet sender et informationsbrev ud til alle beboere
- Ungetilbuddet holder deres eget arrangement den 23/6 med pølse og brød som en

uofficiel åbningsdag. De ønsker også at afholde et officielt åbningsarrangement med
Aarhus Kommune samt hele Bymosevej

Åbningsfest og Sankt Hans:
(Tilføjet d. 8/6)

- Line vil anmode om en forudbetaling, når der findes en løsning på tekniske problemer
- Der planlægges at mødes med det nye istandsatte festudvalg den 8/6 kl. 19
- Line og Lisette sørger for indkøb



Tirsdag 6/6 2023

- Vi mødes 18.45 ved kælderrummet. Oprydning tages efter at gæsterne er gået. Både
bestyrelsen og festudvalget hjælper til.

Velkomst til nye beboere:
- Line og Lisette gør det

Det grønne område:
- Flere beboer har klaget over at græsset ved boldbanerne ikke er blevet slået
- Hverken grundejerforeningen eller ØB slår det pt. som er til gene for beboerne som

gerne vil benytte området
- Afdelingsbestyrelsen så gerne at der blev fundet en løsning inden sæsonen er ovre

Tømning af vaskehuset:
- Line og Lisette varetager denne opgave indtil september

Eventuelt:
- Det kommende afdelingsmøde skaber bekymring, da vi blot er to medlemmer
- Budgettet virker som en for stor mundfuld at fremlægge, for de nuværende

medlemmer, for beboerne - det kunne overvejes at få en fra ØB ud at fremlægge dette
- Der undersøges om budgetmødet kan foregå over teams
- Vi overvejer, at det kommende afdelingsmøde afholdes på en fredag, gerne den sidste

uge i september, frem for tirsdag som det plejer. Dette ville kunne fremme fremmødet
og vi derefter ville kunne servere mad og drikke til beboerne

- Næste møde - 1. august kl. 19


